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Protokół XIV/25 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 24 kwietnia 2025 r. 

 

Obrady odbyły się w sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach.  

 

Obradom przewodniczyli: Przewodniczący Sejmiku - Andrzej Bętkowski oraz 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Mieczysław Gębski. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:40 i trwały do godz. 13:10.  

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Monika Woś oraz 

mec. Mariusz Delipacy. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie XIV sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku – Pana Andrzeja Bętkowskiego. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sytuacji na rynku pracy województwa 

świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałek Województwa Pani Renaty 

Janik, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą  – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu z realizacji Wojewódzkiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2024 rok”: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa Pana 

Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Kazimierza Mądzika, 

c) dyskusja,  

d) głosowanie uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Zespolonemu w Kielcach na wynajem nieruchomości o łącznej powierzchni 323,10 m², 

na okres 48 miesięcy: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Wicemarszałka Województwa Pana 

Marka Bogusławskiego, 
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b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Kazimierza Mądzika, 

c) dyskusja,  

d) głosowanie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 

w trybie bezprzetargowym oraz na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości położonej na lotnisku w Masłowie k/Kielc, na okres do 10 maja 2030 r., 

Panu Andrzejowi Kończalskiemu, prowadzącemu działalność gospodarczą pod nazwą: 

Przedsiębiorstwo Awix – Oil: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Andrzeja 

Prusia, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą  – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów 

dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni technicznych w województwie 

świętokrzyskim w roku akademickim 2025/26: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pani Anity Koniusz, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Pawła Krakowiaka, 

c) stanowisko Młodzieżowego Sejmiku – wystąpienie Przewodniczącego Pana Łukasza 

Pysiaka, 

d) dyskusja,  

e) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów 

dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni akademickich w województwie 

świętokrzyskim w roku akademickim 2025/26: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pani Anity Koniusz, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Pawła Krakowiaka, 

c) stanowisko Młodzieżowego Sejmiku – wystąpienie Przewodniczącego Pana Łukasza 

Pysiaka, 

d) dyskusja,  

e) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Gminie Busko-

Zdrój z przeznaczeniem na organizację XXXI Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego 

im. Krystyny Jamroz w Busku-Zdroju: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pani Anity Koniusz, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Pawła Krakowiaka, 
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c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

d) dyskusja,  

e) głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2025-2040: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii 

Fidzińskiej- Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2025 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii 

Fidzińskiej- Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

15.  Raport monitoringowy z realizacji Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 

2030+.  

16. Informacja z realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 za rok 2024 oraz Informacja na temat realizacji 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Świętokrzyskiego 2021-2027. 

17. Raport z realizacji „Priorytetów współpracy zagranicznej Województwa Świętokrzyskiego” 

za rok 2024. 

18. Informacja o działalności Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Kielcach za okres 

od 1 stycznia do 31 grudnia 2024 roku.  

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między    

 sesjami. 

21. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami. 

22. Sprawy różne. 

23. Zamknięcie XIV sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Stosownie do rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 

2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE 

(RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, że przebieg obrad będzie 

transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa Świętokrzyskiego. 
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Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi osób uczestniczących w sesji 

Sejmiku wraz z ich transkrypcją jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej oraz 

na stronie samorządu województwa pod linkiem: 

https://www.swietokrzyskie.pro 

 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył XIV sesję Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Następnie powitał radnych zgodnie z załączoną listą obecności (zał. nr 1), Zarząd 

Województwa z Panią Marszałek Renatą Janik na czele, Skarbnik Województwa – Panią 

Marię Fidzińską-Dziurzyńską, Sekretarza Urzędu Marszałkowskiego Pana Mariusza Bodo,  

Dyrektor Wojewódzkiego Domu Kultury – Panią Magdalenę Fogiel-Litwinek, 

Z- cę Dyrektora Muzeum Wsi Kieleckiej Pana Jarosława Karysia, Pana Komendanta 

Państwowej Straży Pożarnej Starszego Brygadiera Grzegorza Rajcę i pozostałych dyrektorów 

jednostek organizacyjnych województwa oraz dyrektorów Departamentów Urzędu 

Marszałkowskiego, obecnych na sali gości (zał. nr 2, 3 i 4) oraz wszystkich, którzy śledzili 

obrady poprzez stronę internetową Województwa.     

  

Następnie złożył życzenia urodzinowe Wiceprzewodniczącemu Sejmiku Panu 

Mieczysławowi Gębskiemu, a wszyscy obecni na sali zaśpiewali solenizantowi „100 lat”.  

 

W dalszej części poinformował o niedawno obchodzonej 500 rocznicy uzyskania przez miasto 

Staszów praw miejskich. Z tej okazji radny Paweł Krakowiak – mieszkaniec Staszowa- 

po krótkim przemówieniu wręczył obecnym na sali publikacje własnego autorstwa 

zatytułowane: „Historia Staszowa rymem okraszona”.  

 

Przewodniczący Sejmiku oprosił radnych o zalogowanie się do systemu eSesja oraz otwarcie 

zakładki z XIV sesją. Poinformował, że sprawdzanie kworum, zgłaszanie się do dyskusji, 

zgłaszanie wniosków oraz głosowania będą odbywały się wyłącznie w systemie eSesja, zaś 

głos w dyskusji będzie można zabrać w momencie udzielenia go przez prowadzącego obrady.  

 

Ad 2. 

Listę podpisało 26 radnych co stanowi wielkość niezbędną do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że za pośrednictwem systemu eSesja radni otrzymali  

w statutowym terminie porządek obrad.  

 

Następnie zapytał, czy są wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad?  

 

https://www.swietokrzyskie.pro/
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Radny Sławomir Gierada zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 14. sesji 

Sejmiku punktu dotyczącego rozpatrzenia skargi na Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich 

w Kielcach (zał. nr 5). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że ww. projekt został złożony na piśmie stosownie 

do paragrafu 90, ust. 1, Statutu Województwa. 

 

Następnie zapytał, czy jeszcze są inne propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Więcej zgłoszeń nie było. 

 

Ad 4.  

Na sekretarzy obrad Przewodniczący Sejmiku zaproponował kandydatury radnych: 

Małgorzaty Krzywdy, Jana Maćkowiaka oraz, po uwzględnieniu prośby o zwolnienie z tej 

funkcji przez radnego Jana Maćkowiaka, Jolanty Madioury. 

Przewodniczący Sejmiku zapytał jednocześnie radne czy wyrażają zgodę na kandydowanie. 

 

Radne wyraziły zgodę. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum. Poinformował, że w sesji 

uczestniczy 26 radnych, co stanowi większość niezbędną do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

 

Następnie poddał pod głosowanie wybór sekretarzy obrad w osobach radnych: Małgorzaty 

Krzywdy i Jolanty Madioury. Zapytał, kto z radnych jest za powołaniem sekretarzy, kto jest 

przeciwny, kto się wstrzymał od głosowania? 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik dokonał wyboru sekretarzy obrad jednogłośnie 

tj. 26 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że zgodnie z artykułem 21 ust. 2, ustawy 

o  samorządzie województwa, Sejmik może wprowadzić zmiany w porządku obrad, 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Sejmiku. Bezwzględna większość 

głosów ustawowego składu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego wynosi 16. Następnie 

podał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 14. sesji Sejmiku punktu 

dotyczącego rozpatrzenia skargi na Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 głosami „za”.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
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Przewodniczący Sejmiku poinformował, że rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi 

na Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach uwzględnione będzie w punkcie 15 

porządku obrad poprzez realizację poniższych podpunktów:  

- przedstawienie projektu,  

- dyskusja,  

- głosowanie. 

 

Ad 6. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie sytuacji na rynku pracy województwa 

świętokrzyskiego (zał. nr 8). 

 

Radna Renata Janik - Marszałek Województwa Świętokrzyskiego przedstawiła ww. projekt 

uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i 

Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały 

przez Komisję (Opinia Nr 35/25 stanowi zał. nr 9).  

  

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie sytuacji na rynku pracy województwa świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr XIV/184/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 24 głosami „za”, przy 1 glosie  „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 10 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 

Ad 7.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu z realizacji Wojewódzkiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2024 rok” (zał. nr 12). 

 

Radny Marek Bogusławski - Wicemarszałek Województwa Świętokrzyskiego przedstawił 

ww. projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Kazimierz Mądzik - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 30/25 stanowi zał. nr 13).  

  

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia „Raportu z realizacji Wojewódzkiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 rok”. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Uchwała XIV/185/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 23 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 14 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody Wojewódzkiemu Szpitalowi 

Zespolonemu w Kielcach na wynajem nieruchomości o łącznej powierzchni 323,10 m², 

na okres 48 miesięcy (zał. nr 16). 

 

Radny Marek Bogusławski - Wicemarszałek Województwa Świętokrzyskiego przedstawił 

ww. projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Kazimierz Mądzik - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 29/25 stanowi zał. nr 17).  

  

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

Wojewódzkiemu Szpitalowi Zespolonemu w Kielcach na wynajem nieruchomości o łącznej 

powierzchni 323,10 m², na okres 48 miesięcy. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała XIV/186/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów tj. 24 

głosami „za”,  przy 1 glosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 18 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 19 do protokołu. 
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Ad 9. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym oraz na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej 

na lotnisku w Masłowie k/Kielc, na okres do 10 maja 2030 r., Panu Andrzejowi Kończalskiemu, 

prowadzącemu działalność gospodarczą pod nazwą: Przedsiębiorstwo Awix – Oil (zał. nr 20). 

 

Radny Andrzej Pruś - Członek Zarządu Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, 

a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 34/25 stanowi zał. nr 21).  

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu przez Komisję ww. projektu uchwały (Opinia Nr 84/25 stanowi 

zał. nr 22).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym oraz 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej na lotnisku 

w Masłowie k/Kielc, na okres do 10 maja 2030 r., Panu Andrzejowi Kończalskiemu, 

prowadzącemu działalność gospodarczą pod nazwą: Przedsiębiorstwo Awix – Oil. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała XIV/187/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 25 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 23 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 24 do protokołu. 

 

Ad 10. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów 

dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni technicznych w województwie 

świętokrzyskim w roku akademickim 2025/26 (zał. nr 25). 

 

Radna Anita Koniusz - Członek Zarządu Województwa przedstawiła ww. projekt uchwały, 

a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Paweł Krakowiak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 25/2025 stanowi zał. nr 26).  
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Radna Wiktoria Więckowska – Wiceprzewodnicząca Młodzieżowego Sejmiku 

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu projektów uchwał z pkt 10 i 11 porządku obrad. 

(Uchwały nr 36/25 i 37/25 Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego stanowią 

załączniki nr 27 i 28 do protokołu).  

 

 Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów dla studentów pierwszego 

roku publicznych uczelni technicznych w województwie świętokrzyskim w roku akademickim 

2025/26. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Uchwała XIV/188/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 25 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 29 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 30 do protokołu. 

 

Ad 11. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów 

dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni akademickich w województwie 

świętokrzyskim w roku akademickim 2025/26 (zał. nr 31). 

 

Radna Anita Koniusz - Członek Zarządu Województwa przedstawiła ww. projekt uchwały, 

a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. Jednocześnie zgłosiła poprawkę o charakterze 

redakcyjnym polegającą na usunięciu z tytułu projektu uchwały zdublowanego wyrazu 

„sprawie”. 

 

Radny Paweł Krakowiak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 26/2025 stanowi zał. nr 32).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendiów dla studentów pierwszego 

roku publicznych uczelni akademickich w województwie świętokrzyskim w roku 

akademickim 2025/26. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

 



10 
 

Uchwała XIV/189/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 25 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 33 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 34 do protokołu. 

 

Ad 12. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego w sprawie udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Gminie Busko-Zdrój 

z przeznaczeniem na organizację XXXI Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego 

im. Krystyny Jamroz w Busku-Zdroju (zał. nr 35). 

 

Radna Anita Koniusz - Członek Zarządu Województwa przedstawiła ww. projekt uchwały, 

a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. Jednocześnie zgłosiła poprawkę o charakterze 

redakcyjnym polegającą na zmianie w tytule projektu uchwały zapisu: (…) w Busko-Zdroju, 

na: (…) w Busku-Zdroju. 

 

Radny Paweł Krakowiak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 27/2025 stanowi zał. nr 36).  

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu przez Komisję ww. projektu uchwały (Opinia Nr 81/25 stanowi 

zał. nr 37).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie 

udzielenia w 2025 roku pomocy finansowej Gminie Busko-Zdrój z przeznaczeniem 

na organizację XXXI Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego im. Krystyny Jamroz 

w Busku-Zdroju. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała XIV/190/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 25 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 38 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 39 do protokołu. 

 

Ad 13-14. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 13 – 14 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. 
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 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2025 – 

2040 (zał. nr 40), 

- zmian w budżecie województwa na 2025 rok (zał. nr 41). 

 

Maria Fidzińska-Dziurzyńska – Skarbnik Województwa przedstawiła ww. projekty 

uchwał, a następnie wniosła o przyjęcie ich przez Sejmik.  

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję. (Opinie Nr 82/25 -83/25 

stanowią zał. nr 42-43).  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2025 – 2040. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto 

jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała XIV/191/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 20 głosami 

„za” i stanowi zał. nr 44 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 45 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie województwa na 2025 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto 

jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr XIV/192/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 16 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 46 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 47 do protokołu. 

 

Dalsze prowadzenie obrad Przewodniczący Sejmiku przekazał Wiceprzewodniczącemu 

Sejmiku Mieczysławowi Gębskiemu. 

 

Ad 15. 

Radnym przedstawiono projekt uchwały w sprawie skargi na Świętokrzyski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach (zał. nr 5). 
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Radny Sławomir Gierada – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie skargi na Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr XIV/193/25 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 19 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 48 protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 49 do protokołu. 

 

Ad 16. 

Radni otrzymali Raport monitoringowy z realizacji Strategii Rozwoju Województwa 

Świętokrzyskiego 2030+ (zał. nr 50). 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższy Raport. 

 

Ad 17. 

Radni otrzymali Informację z realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 za rok 2024 oraz Informację na temat realizacji programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Świętokrzyskiego 2021-2027 (zał. nr 51). 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższe Informacje. 

 

Ad 18. 

Radni otrzymali Raport z realizacji „Priorytetów współpracy zagranicznej Województwa 

Świętokrzyskiego” za rok 2024 (zał. nr 52). 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag.  
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Wiceprzewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższy Raport. 

 

Ad 19. 

Radni otrzymali Informację o działalności Samorządowego Kolegium Odwoławczego 

w Kielcach za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2024 roku (zał. nr 53).  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższą Informację. 

 

Ad 20. 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radna Jolanta Tyjas złożyła interpelację dotyczącą remontu, modernizacji i rozbudowy DW 

742 na odcinku Włoszczowa od ul. Jędrzejowskiej do granicy powiatu w kierunku Oksy 

i Nagłowic. 

 

Ad 21.  

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

w okresie między sesjami (zał.nr 54). 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższe Sprawozdanie 

z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między sesjami. 

 

Ad 22.  

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku 

o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami (zał. nr 55). 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął Informację Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 
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Ad 23. 

Sprawy różne. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku przypomniał radnym, że stosownie do przepisów art. 27 c 

ustawy o samorządzie województwa - w dniu 30 kwietnia 2025 r. upływa termin złożenia 

Przewodniczącemu Sejmiku oświadczenia majątkowego według stanu na dzień 31 grudnia 

2024 r. Przed marcową sesją Sejmiku pracownicy Kancelarii udostępnili radnym pismo 

przypominające zasady sporządzania oświadczeń wraz z dwoma egzemplarzami druków. 

Oświadczenie majątkowe w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach wraz z dwiema kopiami 

zeznania o wysokości dochodu (PIT) w roku podatkowym 2024 – należy przesłać pocztą lub 

złożyć w Kancelarii Sejmiku. Edytowalny wzór oświadczenia majątkowego radnego 

województwa jest także dostępny w Informatorze systemu eSesja.    

 

Poinformował również, że termin kolejnej sesji – zgodnie ze zmienionym harmonogramem 

– to 26 maja 2025 roku. Sesję poprzedzą posiedzenia Komisji w dniach 19-23 maja 2025 r.  

 

Poprosił radnych o rezerwację ww. terminów w swoich kalendarzach. 

 

Ad 24.  

Wiceprzewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie XIV sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego.  
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